



Article number / Artikelnummer: 420_90BE

EAN number / EAN: 4250384756246

Freight category / Frachtkategorie: B

Mobile scooter stand with advertising sign, Model E: with 3x sockets IP54, 2x holder for scooter charger

Mobiler Scooterständer mit Werbeschild, Model E: mit 3x Steckdosen IP54, 2x Halter für Scooterladegerät



Item description

Mobile scooter stand with advertising sign

Mobile scooter stand with advertising sign

- 5 parking spaces
- finish: galvanised, coated in RAL 9005

Customize your scooter stand upon request!
(Advertising space dimensions: 1230 x 254 mm)

- Model E: with 3x sockets IP54, 2x holder for scooter charger

Artikeltext

Mobiler Scooterständer mit Werbeschild

Mobiler Scooterständer mit Werbeschild

- 5 Einstellplätze
- Ausführung: galvanisch verzinkt, beschichtet in RAL 9005

Individualisiere Dein Scooterständer auf Anfrage!
(Maße der Werbefläche: 1230 x 254 mm)

- Model E: mit 3x Steckdosen IP54, 2x Halter für Scooterladegerät

* All data are approximate values (partly with industry-standard rounding for better understanding) and serve only for product understanding, but not as a basis for the design of accessories, storage solutions, adaptations, combination products or the like. All information is without guarantee, for possible errors and resulting consequences we assume no responsibility.

* Alle Angaben sind Richtwerte (teilweise mit branchenüblichen Rundungen zum besseren Verständnis) und dienen lediglich zum Produktverständnis, nicht aber als Basis zum Bau von Zubehörteilen, Lagergestellen, Adaptierungen, Kombinationsprodukten o.ä. Alle Angaben sind ohne Gewähr, für evtl. Fehler und resultierende Folgen übernehmen wir keine Verantwortung.